

**Kamer
der Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1959-1960.

1 JULI 1960.

WETSVOORSTEL

tot wijziging van artikel 211 der wet van
18 juni 1869 op de rechterlijke inrichting.

AMENDEMENTEN

VOORGESTELD DOOR DE HEER HERMANS

Eerste artikel.

1. **Op de eerste regel van dit artikel de woorden : « De drie alinea's » vervangen door de woorden : « De derde alinea ».**
2. **In het tweede lid, derde en vierde regel de woorden : « de vrederechters en hun plaatsvervangers » weglaten.**
3. **« In fine » van het tweede lid de woorden : « of het vredegerecht » weglaten.**

VERANTWOORDING.

De ratio legis van de verblijfsverplichting is de overweging dat de rechtsbedeling geen vertraging mag oadergaan uit hoofde van de verwijdering der rechters. Welnu de tussenkomst kan onmiddellijk geboden zijn voor de vrederechter en zijn griffier.

Daarenboven is het wenselijk dat de vrederechter zeer verbonden zou zijn aan zijn kanton om plaatsen en toestanden beter te kennen.

Art. 2.

De tekst van dit artikel vervangen door wat volgt :

Artikel 3 van het koninklijk besluit n° 209 van 14 november 1935 doen luiden als volgt :

« *De Koning kan vrijstelling verlenen aan de plaatsvervangende vrederechters dewelke, in dit geval, verblijf moeten houden in een der gemeenten van het gerechtelijk arrondissement.* »

F. HERMANS.

Zie :

510 (1959-1960) :

— N° 1: Wetsvoorstel.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1959-1960.

1^{er} JUILLET 1960.

PROPOSITION DE LOI

modifiant l'article 211 de la loi du 18 juin 1869
sur l'organisation judiciaire.

AMENDEMENTS

PRÉSENTÉS PAR M. HERMANS.

Article premier.

1. **A la première ligne de cet article, remplacer les mots : « les trois alinéas » par les mots : « le troisième alinéa ».**
2. **Au deuxième alinéa, deuxième et troisième lignes, supprimer les mots : « les juges de paix et leurs suppléants ».**
3. **Au deuxième alinéa, « in fine », supprimer les mots : « ou la justice de paix ».**

JUSTIFICATION.

La ratio legis de l'obligation de résidence est tirée de la considération que l'administration de la justice ne peut subir aucun retard du chef de l'éloignement des juges. Or, l'intervention peut être immédiatement nécessaire en ce qui concerne le juge de paix et son greffier.

En outre, il est souhaitable que le juge de paix soit très étroitement lié à son canton pour mieux connaître les lieux et les situations

Art. 2.

Remplacer le texte de cet article par ce qui suit :

L'article 3 de l'arrêté royal n° 209 du 14 novembre 1935 est rédigé comme suit :

« *Le Roi peut accorder dispense aux juges de paix suppléants, qui, dans ce cas, sont tenus de résider dans l'une des communes de l'arrondissement judiciaire.* »

Voir :

510 (1959-1960) :

— N° 1: Proposition de loi.